
DÖĞÜCÜ: SANCAKTEPEMİZ 
HER ŞEYİN EN GÜZELİNE LAYIK

Sancaktepe Belediyesi tarafından yapımı tama-
mlanan 30 projenin toplu açılış töreni Çevre 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı ve AK Par-
ti İstanbul 1.Bölge Milletvekili Adayı Murat Ku-
rum’un da katılımıyla gerçekleşti. 06. SAYFA

Millet İttifakı’nın büyük İstanbul mitinginde Cumhur-
başkanı adayı Kemal Kılıçdaroğlu ile Millet İttifakı lider-
leri ve İstanbul ile Ankara büyükşehir belediye başkan-
larının katılımı ile gerçekleşen İstanbul Maltepe mitingi 
6 Mayıs Cumartesi günü gerçekleşti. 06. SAYFA

Mehmet DEMİR
Temiz Toplum Derneği AR-GE’den 

Sorumlu Gn. Bşk. Yrd.  
6. SAYFADA

UĞUR: HEMŞİRELER 
SAĞLIK SİSTEMİNİN 

TEMEL TAŞIDIR 
SANCAKTEPE’NİN 

EVLADI ADEM BURAK 
UZUN AVRUPA GÜREŞ 

ŞAMPİYONU 

OP. DR. MUSTAFA ALTUN: 
GURURLUYUZ!

Toplumsal ihtiyaçlardan 
doğan, insan sevgisiyle, 
özveri, sabır ve hoşgörü 
kavramlarını içinde barındıran 
ve Sağlık sisteminin önemli 
yükünü taşıyan Hemşirelik 
mesleğini Türk Hemşireler 
Derneği İstanbul Anadolu 
Yakası Şube Başkanı Doç. 
Dr. Esra Uğur ile mesleğin 
önemini, yaşadıkları sıkıntıları, 
Hemşirelerin beklentilerini 
konuştuk. 02. SAYFA

Sancaktepe’nin evladı Adem 
Burak Uzun Avrupa Güreş 
Şampiyonu. Hırvatistan da 
düzenlenen Avrupa Güreş 
Şampiyonası’nda, grekoro-
men stil 55 kiloda Adem Burak 
Uzun, Avrupa şampiyonu oldu.  
07. SAYFA

Sporun ve sporcunun her 
zaman yanında olan 
Sancaktepe Bölge Hasta-
nesi haklı gururu yaşıyor.   
07. SAYFA
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ZELIHA GÜNDEBAHARZELIHA GÜNDEBAHAR
Şehit Prof. Dr. İlhan Varank Eğitim 

ve Araştırma Hastanesi 
Uzm. Klinik Psikolog 

2. SAYFADA

ABDULLAH BAYRAM: İYİ BİR GELECEK VE TEMİZ ENERJİSAĞLIK BİLİMLERİ ÜNİVERSİTESİNDE 
BİNİŞ GİYME HEYECANI YAŞADI 2004 yılında kurulan 

Denge Yapı firması 
olarak birçok projesini 
tamamlayan, Üniversite 
yıllarından sonra yak-
laşık 45 yılık inşaat sek-
törünün içinde yaşadığı 
tecrübelerini Denge 
Yapı Yönetim Kuru-
lu Başkanı Abdullah 
Bayram ile konuştuk.  
04. SAYFA

Sancaktepe Şehit Prof. 
Dr. İlhan Varank Eğitim ve 
Araştırma hastanesinde 
düzenlenen törenle Sağlık 
Bilimleri Üniversitesi 2022-
2023 akademik yükselme 
öğretim üyeleri biniş giyme 
töreni ile 13 Prof. 13 Doç. Dr. 
4 Dr. Cübbelerini giyerek ve 
sertifikalarını aldı.   
05. SAYFA

MİLLET İTTİFAKI TAM KADRO 
İSTANBUL MİTİNGİNE KATILDI Sancaktepe Metrosunda açılış tarihi belirsizliği sürüyor. 26 

Kasım 2019 yılında İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun San-
caktepe Belediyesi yanındaki törende Sancaktepe Feriha 
Öz Acil durum hastanesine kadar olan bölüm 2022’nin sonu 
açılacak müjdesi vermişti. Açılış tarihi bugüne kadar dört kez 
değişti. 2023 başı, 2023’ün ilk yarısında 2023’ün ağustos ve 
Eylül Ayıaçıklanırken 4 Mayıs Perşembe günü İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu’nun katıldığı Çekmeköy istasyonundan 
Sarıgazi istasyonuna kadar yapılan test sürüşünde 2024 
Mart ayında açılacak açıklaması Sancaktepe halkı tarafın-
dan şaşkınlıkla karşılandı.  HABERiN DEVAMI 03. SAYFADA

TARİH VAR! 
METRO YOK!

MARKALAR 
İNDİRİM ÇADIRI 

SANCAKTEPEDE 

Markalar İndirim Çadırı 
Sancaktepede. Yöre-
sel Lezzetler Fuarı ve 
Fırsat Çadırı Sancaktepe 
Sarıgazi’de. 14 Mayıs 
Anneler gününe özel 
Markalar İndirim Çadırın 
da %30, %40, %50 ve 
%60 varan indirimler 
sizleri bekliyor. Markalar 
İndirim Çadırı Mayıs 
ayını sonuna kadar açık. 
04. SAYFA

TBS BİLİŞİM YENİ 
YERİNDE 

TBS Bilişim yeni yerinde 
vatandaşlara hizmet ver-
meye başladı.   05. SAYFA
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Mevsimsel değişiklikler uyku 
düzeni, beslenme biçimleri, günlük 
aktiviteler, konsantrasyon becer-
ileri, sosyal yaşam ve ruh sağlığı 
üzerinde çeşitli etkiler oluştur-
maktadır.
Kış mevsimini geride bırakıp yaz 
aylarına doğru geçiş yaptığımız 
bu günlerde, havadaki değişim-
lerin duygu durum üzerinde de 
yansımaları olmaktadır. Gündüz 
süresinin uzamaya başlaması, gün 
ışığından daha uzun süre faydalan-
mak, ağaçların çiçek açması, yeşilin 
her tonunu görmeye başlamak 
oldukça umut vadeden, olumlu 
gelişmeler olarak değerlendirile-
bilmekle birlikte, bazı kişilerde 
bu değişime biyolojik saatin ayak 
uyduramaması, sürekli uyku hali, 
kronik bir yorgunluk ve isteksi-
zlik de görülebilmektedir. Bahar 
yorgunluğu olarak değerlendird-
iğimizde, gün ışığına daha çok çık-
mak, aktivasyonu ve sosyalleşmeyi 
arttırmak fayda sağlayabilirken, 
eğer durum kişinin baş etme 
becerileriyle çözülemiyorsa bahar 
depresyonu ihtimali düşünülerek 
profesyonel yardım alınması ger-
ekli olmaktadır. 
Diğer bir ruhsal rahatsızlık olan 
Bipolar Bozuklukta ise mani 
dönemleri için ilkbahar ayları risk-
li dönemler olmaktadır. Aşırı para 
harcama, az uyuma, hareketlilikte 
artış, konuşma hız ve miktarında 
artış gibi belirtilere karşı dikkatli 
olunmalıdır. Kişilerin ilaç tedavil-
erini dikkatli takip etmeleri, ruh 
sağlığı uzmanları ile iletişimde 
kalmaları gerekli bir durumdur.
Bahar aylarında artış gösteren 
diğer bir olgu da Panik Ataklar 
olmaktadır. Bu durumu özel-
likle astım ve alerji şikayeti olan 
kişilerin bahar aylarında daha da 
zorlanarak geçirdiği görülmekte-
dir. Yaygın anksiyete bozukluğu 
olan kişiler için de yeni durumlara 
adapte olma, belirsizlikte artış gibi 
durumlar stresi arttırdığından risk 
faktörü olarak düşünülmektedir. 
Birçok rahatsızlık durumunda 
olduğu gibi, kendimize bu geçiş 
için zaman tanımak, beden ve ruh 
sağlığının bir bütün olduğunu 
akılda tutarak, sağlıklı beslenme 
ve uyku düzenimize dikkat ederek, 
yakın ilişkilerimizde farkındalık ve 
emekle yaklaşarak doyum sağla-
maya gayret etmek iyilik halim-
ize yardımcı olacaktır. Baş etme 
mekanizmalarımız ile üstesinden 
gelmediğimiz durumlar için de 
profesyonel yardım almaktan 
çekinmemeliyiz.

MEVSİM GEÇİŞLERİNİN RUH 
SAĞLIĞI ÜZERİNE ETKİLERİ

ZELIHA GÜNDEBAHARZELIHA GÜNDEBAHAR
Şehit Prof. Dr. İlhan Varank Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi Uzm. Klinik Psikolog 

DOÇ. DR. ESRA UĞUR: HEMŞİRELER 
SAĞLIK SİSTEMİNİN TEMEL TAŞIDIR 

 12 Mayıs tarihinde kut-
lanan Dünya Hemşireler 
Günü münasebeti nedeni 
ile Dünya Hemşireler gü-
nünü kutlayan Acıbadem 
Mehmet Ali Aydınlar Üni-
versitesi Öğretim Üyesi ve 
Türk Hemşireler Derneği 
İstanbul Anadolu Yakası 
Şube Başkanı Doç. Dr. Esra 
Uğur, “Hemşirelik insa-
nı sadece fiziksel değil, 
sosyal, psikolojik, kültü-
rel yönleriyle bir bütün 
olarak ele alır” ifadelerini 
kullandı.

Hacettepe Üniversitesi Hem-
şirelik Yüksekokulu lisans 
ve Hemşirelikte Yönetim 
alanında yüksek lisans, Acı-
badem Mehmet Ali Aydınlar 
Üniversitesi Öğretim Üyesi 
ve Türk Hemşireler Derneği 
İstanbul Anadolu Yakası 
Şubesi’nin yönetim kurulu 
başkanı Doç. Dr. Esra Uğur 
şöyle devam etti. 

Sizi tanıyalım?
Hemşirelik mesleğine 
Gülhane Askeri Tıp Akade-
misi (GATA) Sağlık Meslek 
Lisesinden mezun olarak 
başladım. Daha sonra Hacet-
tepe Üniversitesi Hemşirelik 
Yüksekokulu’ndan lisans ve 
Hemşirelikte Yönetim ala-
nında yüksek lisans derece-
mi aldım. Doktora eğitimimi 
Marmara Üniversitesi’nde 
Hemşirelik Esasları AD. da 
tamamladım. Meslek haya-
tım boyunca yoğun bakım 
hemşiresi, eğitici ve yönetici 
rolleri üstlendim. Halen Acı-
badem Mehmet Ali Aydınlar 
Üniversitesi’nde öğretim 
üyesi olarak görev almakta-
yım. 2022 yılından itibaren 
Türk Hemşireler Derneği 
İstanbul Anadolu Yakası 
Şubesi’nin yönetim kurulu 
başkanı olarak sorumluluk 
üstlenmekteyim.

HEMŞİRE SADECE 
BİREY DEĞİL

Sağlık sektöründe büyük emeği 
olan hemşirelerin meslek tanımı 
yapar mısınız?
Uluslararası Hemşireler 
Birliği (ICN) hemşireliği; 
“Bireyin, ailenin ve toplu-
mun sağlığını koruma ve 
geliştirmeye yardım eden 
ve hastalık halinde iyileş-
tirme ve rehabilite etmeyi 
sağlayan bir meslek grubu” 
olarak tarif etmektedir. Bu 
tanımda belirtildiği üzere 
hemşireliğin bireylerin 
sadece hastalık değil sağlık 
yaşam süreçlerinde bi-
reylerle birlikte olduğunu 
görüyoruz. Ayrıca hemşi-
reler sadece bireyler değil, 
bireylerin sağlık düzeyinde 
etkili aile ve toplumsal ge-
reksinimlerin tanımlanması 
ve karşılanmasında görev 
almaktadır. Hemşirelik 
insanı sadece fiziksel değil, 
yanı sıra sosyal, psikolojik, 
kültürel yönleriyle bir bütün 
(holistik) olarak ele alır ve 
destekler.

SAĞLIK PROFESYONEL-
LERİNE KARŞI ŞİDDET

Hemşireler olarak mesleğiniz ile 
alakalı ne gibi sorunlar yaşıyor-
sunuz?
Hemşireler günümüzde 
mesleğe özel sorunlarının 
yanı sıra tüm sağlık sistemi-
ni ilgilendiren sorunlardan 
da etkilenmektedir. Mesleki 
sorunları arasında en temel 
başlıklarla; temel mesleki 

eğitim düzeylerindeki fark-
lılıklar, mezuniyet sonrası 
etkin istihdam, temel ve 
ileri düzey mesleki eğitimde 
hemşirelik dışı profesyonel-
lere sorumluluk verilmesi 
gibi hemşirelerin mesleki 
uzmanlık ve otonomisinin 
tanınması ile ilgili sorun-
lar yer almaktadır. Bunun 
dışında tüm sağlık sistemini 
ilgilendiren sağlık profes-
yonellerine karşı şiddet, 
adil ve sürdürülebilir gelir 
temininde aksaklıklar, özlük 
haklarıyla ilgili kazanımla-
rında eksiklikler hemşirele-
rin mevcut durum içerisinde 
etkin ve kaliteli hemşirelik 
bakım hizmeti verebilmesini 
güçleştirmektedir. 

HEMŞİRELİK MESLEĞİ-
Nİ İLGİLENDİREN YASA 

İÇİN ÇALIŞIYORUZ
Dernek olarak çalışmalarınız 
nelerdir?
Dernek olarak hemşirelik 
mesleğinin toplum yararına 
üst düzeyde nitelikli ve gü-
venilir hizmet verecek özerk 
bir sağlık mesleği olması 
için çalışmalarımızı yürü-
tüyoruz. Bu amaçla hemşi-
relerin temel ve mezuniyet 
sonrası eğitimi, hemşirelik 
hizmetlerinin yönetimi, 
meslektaşlarımızın uygula-
ma alanında desteklenmesi, 
özlük haklarının kazanımı, 
hemşirelik mesleğini ilgi-
lendiren yasa, yönetmelik 
ve mesleki standartların 
oluşturulması çalışmalarına 

katılım alanlarında faaliyet 
göstermekteyiz. Bunun yanı 
sıra kamu kurum ve kuru-
luşları, yerel yönetimler ve 
akademi ile işbirliği içerisin-
de toplumun öncelikli sağlık 
sorunlarına yönelik projeler 
geliştirilmesi gibi konularda 
da çalışmaktayız.

İYİLEŞEN VE KAYBEDİ-
LEN HER HASTASIYLA 
ÖZEL BİR BAĞ KURAR 

Dünya ve ülkemiz bir pandemi 
dönemi geçirdik sizin unutama-
dığınız bir anınızı varsa anlatır 
mısınız?
Pandemi dönemi tüm sağlık 
çalışmaları gibi hemşireler 
için de zorlu bir dönem-
di. Özellikle hemşireleri 
mesleğinin doğası gereği 
her zaman hasta ile en yakın 
ve en uzun süreli temas 
halinde olan meslek üyele-
ridir. Pandemi döneminde 
hemşireler uzun çalışma 
saatlerinde kendilerinin ve 
sevdiklerinin sağlığına iliş-
kin ciddi riskler alarak öz-
veriyle görevlerini yaptılar. 
Tüm hemşirelerin iyileşen 
ve kaybedilen her hastasıyla 
özel bir bağ kurduğunu ve 
sevinçli, kederli birçok anısı 
olduğunu söyleyebilirim. 
Biz bunları hiç unutmuyo-
ruz ama toplumumuzun 
her bireyinin; vardiyasının 
bitiminde giydiği tulumların 
içinden sırılsıklam çıkan 
hemşirelerin görüntüsünü, 
yoğun bakımda sevdik-
lerinden ayrıyken canını 
emanet ettiği, elini tutan 
meslektaşımın sıcaklığını, 
nefes alamazken karnında 
taşıdığı bebeğinin canından 
endişeliyken onun yanında 
olan, bakan, iyileştiren ve 
sonunda bebeğini kucağına 
veren hemşireleri ve daha 
nicelerini daima hatırların-
da tutmalarını bekliyoruz” 
ifadelerini kullandı. 

Toplumsal ihtiyaçlardan doğan, insan sevgisiyle, özveri, sabır ve hoşgörü kavramlarını içinde barındı-
ran ve Sağlık sisteminin önemli yükünü taşıyan Hemşirelik mesleğinin Türk Hemşireler Derneği İstanbul Anado-
lu Yakası Şube Başkanı Doç. Dr. Esra Uğur ile mesleğin önemini, yaşadıkları sıkıntıları, Hemşirelerin beklentilerini konuştuk.

HEMŞİRELERİMİZ, 
BİZİM GELECEĞİMİZ

Hemşireler sağlık sisteminin temel taş-
larından biridir ve hemşireliği ilgilendiren 
her sorun aslında toplumun sağlığını di-
rek olarak ilgilendirmektedir. Bu nedenle 
hemşireliğin sorunları öncelikli ele alın-
malıdır. Bu yıl Uluslararası Hemşireler 
Birliği ICN “Bizim Hemşirelerimiz, Bizim 
Geleceğimiz” temasıyla hemşirelerin tüm 
dünyada gereksinimlerine dikkat çekmiş 
olup bu doğrultuda aşağıda yer alan 
taleplerimize dikkat çekmektedir.

1. Küresel sağlığı iyileştirmek, Sürdürü-
lebilir Kalkınma Hedeflerini ve Evrensel 
Sağlık Kapsamını sağlayabilecek sağlık 
sistemlerini yeniden inşa etmek için 
hemşirelik mesleğini koruyun ve ona 
yatırım yapın.

2. Güvenli ve sağlıklı çalışma koşulları 
sağlayarak ve hemşirelerin haklarına 
saygı duyarak hemşirelerin sağlığına ve 
esenliğine yönelik desteği acilen ele alın 
ve iyileştirin.

3. İşgücü eksikliklerini gidermek, hem-
şireleri işe almak ve elde tutmak için 
stratejiler geliştirin.

4. Geleceğin hemşirelerinin kendi ken-
dine yeterlilik hedefiyle ulusal hemşirelik 
işgücü planları geliştirin, uygulayın ve 
finanse edin.

5. Yeni mezun hemşire yetiştirmek ve 
mevcut hemşirelerin kariyer gelişimini 
sağlamak için kaliteli, akredite hemşirelik 
eğitim programlarına yatırım yapın.

6. Gelişmiş hemşirelik uygulamalarına ve 
hemşire liderliğindeki bakım modellerine 
yatırım yaparak, hemşirelerin hemşirelik 
uygulamalarının tüm kapsamını yerine 
getirmelerini sağlayın.

7. Hemşirelerin becerilerini, bilgilerini, 
niteliklerini ve uzmanlığını tanıyın ve 
değer verin.

8. Hemşireliğin deneyimli ve güveni-
lir sesi olarak, sağlık ve sosyal bakım 
politikasının tüm yönlerinde, sunumunda 
ve liderliğinde kritik profesyonel ortaklar 
olarak ulusal hemşirelik derneklerini aktif 
edin.

9. Savunmasız nüfusu koruyun, insan 
haklarını, toplumsal cinsiyet eşitliğini ve 
sosyal adaleti destekleyin ve bunlara 
saygı gösterin.

10. Hemşire liderlerini tüm sağlık kuru-
luşlarının yönetici pozisyonlarına atayın 
ve hükümet politikası oluşturmaya görev 
almalarını sağlayın.

0530 096 58 29

İnönü Mah. Ankara Cad. Sancakpark Avm No:47
Sancaktepe - İSTANBUL

MOTOR TEMİZLEME &
KORUMA

Oto Yıkama

Boya Koruma

Boyasız Göçük Düzeltme

Araç Kaplama

AUTO MİSSS
OTO YIKAMA

Pasta Cila

Sancaktepe Kaymakamı Ahmet Karaka-
ya, Belediye Başkan Yardımcısı Nazım 
Çiftçi, Şehit Prof. Dr. İlhan Varank Eğitim 
ve Araştırma Hastanesi Başhekimi Doç. 
Dr. Alpaslan Tanoğlu ve Başhehim Yar-
dımcıları. İlçe sağlık Müdürü Dr. Gökhan 
İlhan, Milli Eğitim Müdürü Hale Bağce 
Özbaş, İlçe Müftüsü Ertuğran Mehmet 
Soylu, Kızılay Şube Başkanı Abdulmecit 
Zengin ve yardımcısı Yücel Atasoy katıl-
dı.Kan kampanyası Üç gün sürdü. Kan 
kampanyasına ilçe protokolü ve Sancak-
tepe halkının ilgisi yoğun oldu. 

SANCAKTEPEDE KAN BAĞIŞI  
Sancaktepe Türk Kızılay’ı tarafından 
Sancaktepe Şehit Prof. Dr. İlhan Varank 
Eğitim ve Araştırma Hastanesin de Kan 
kampanyası düzenlendi. Türk Kızılay aza-
lan Kan stoklarına destek olmak için Şehit 
Prof. Dr. İlhan Varank Eğitim ve Araştırma 
Hastanesinde 9-10-11 Mayıs tarihlerinde 
Kan Bağışı kampanyasına Sancaktepe 
İlçe protokolünün yanında çok sayıda 
vatandaş kampanyaya destek verdi. 
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İMTİYAZ SAHİBİ 
ASİYE SOYTÜRK

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
SAİT SOYTÜRK

HUKUK DANIŞMANI Av. ALEV SEZEN

GRAFİK TASARIM: HAT AJANS
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Baskı: AKADEMİ MATBAA
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Köşe Yazılarının Hukuki Sorumluluğu

Köşe Yazarlarına Aittir

GENEL YAYIN YÖNETMENİ
HALİT SOYTÜRK

AYYILDIZ; SANCAKTEPE’NİN 
CİĞERİNİ YAKTI

TARİH VAR! METRO YOK!

23 Nisan Pazar günü cenazesi son 
olarak Sancaktepe Belediyesinin 
önüne getirilen Merhum Kemal Ayyıl-
dız’ın ilk cenaze namazı Belediyenin 
önünde kılındı. Sonra İkindi namazı-
nın ardından Ümraniye Hz. Hamza 
Camii’ndeki cenaze namazına Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı 
Murat Kurum, AK Parti İstanbul İl Baş-
kanı Osman Nuri Kabaktepe, Sancak-
tepe Kaymakamı Ahmet Karakaya, 
Sancaktepe Belediye Başkanı Şeyma 
Döğücü, Sancaktepe İlçe protokolü 
tam kadro katılırken merhum Ayyıl-
dız’ın Cenazesi Çekmeköy Alemdağ 
Ekşioğlu mezarlığına defnedildi.
Sancaktepe’ye uzun yıllar hizmet 

eden Ayyıldız’ın ismi Sancaktepe 
Kaymakamlığı toplantı salonuna ve-
rildi. Sancaktepe Kaymakamı Ahmet 
Karakaya ve Belediye Başkanı Şeyma 
Döğücü’nün katıldığı program ile Mer-
hum Kemal Ayyıldız’ın ismi Sancakte-
pe kaymakamlığında yaşatılacak.
 
1957 doğumlu olan Kemal Ayyıldız, 
2004-2009 yılları arasında Sarıgazi 
Belde Belediye Başkanlığı, 31 Mart 
2019 Yerel Seçimlerinden sonra San-
caktepe Belediye Başkan Yardımcısı 
görevini ve son olarak Sancaktepe 
Belediye Başkan Danışmanı olarak 
görevini yürütüyordu. Evli ve 4 çocuk 
babası.

Sancaktepe Metrosunda açılış 
tarihi belirsizliği sürüyor. 26 
Kasım 2019 yılında İBB Başka-
nı Ekrem İmamoğlu’nun San-
caktepe Belediyesi yanındaki 
törende Sancaktepe Feriha Öz 
Acil durum hastanesine kadar 
olan bölüm 2022’nin sonu açı-
lacak müjdesi vermişti. Açılış 
tarihi bugüne kadar dört kez 
değişti. 2023 başı, 2023’ün ilk 
yarısında 2023’ün ağustos ve 
Eylül Ayıaçıklanırken 4 Mayıs 
Perşembe günü İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu’nun katıldı-
ğı Çekmeköy istasyonundan 
Sarıgazi istasyonuna kadar 
yapılan test sürüşünde 2024 
Mart ayında açılacak duyurusu 
yapılması Sancaktepe halkı 
tarafından şaşkınlıkla karşı-
landı. 

Sancaktepe’liler Metronun 
gelmesini dört gözle beklemeye 
devam ediyor. M5 Üsküdar – 
Çekmeköy - Sancaktepe- Sul-
tanbeyli hattının üçüncü etabı 
olan Çekmeköy - Sancaktepe - 
Sultanbeyli hattı Nisan 2017’de 
inşaat çalışmaları başladı. 2018 
yılının ortasında inşaat çalış-
maları durdurulan hat 26 Kasım 
2019 yılında Sancaktepe Abdur-

rah-
man- gazi 
Mahal- lesinde ve 
Sancak- tepe Belediyesinin 
arkasında bulunan Metro 
şantiyesinde tekrar İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu ve Sancakte-
pe Belediye Başkanı Av. Şeyma 
Döğücü’nün de katıldığı törenler 
ile başladı. Çekmeköy-Sancak-
tepe-Sultanbeyli Metro Hattı’nın 
TBM kazı makinesinin indirilme-
si töreninde Sancaktepe’lilere 
2022’nin son çeyreğinde açıla-
cağının müjdesini veren (İBB) 
Başkanı Ekrem İmamoğlu, 19 
Nisan 2023 tarihinde Çekme-
köy-Sultanbeyli Metro hattının 
Meclis Mahallesi ve Sarıgazi 
durağında yaptığı açıklamada 
2024’ün Mart ayında Saman-
dıra’ya kadar da götüreceğiz” 
ifadelerini kulandı.

İBB Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu, Sancaktepe ziyaretlerinde 
yaptığı açıklamalarda Met-
ro’nun açılış tarihlerinin faklı 
olması Sancaktepe Halkının 
dikkatinden kaçmıyor. İma-
moğlu’nun Sancaktepe ziya-
ret tarihleri ve açıkladığı açılış 
tarihleri şöyle… 

İMAMOĞLU, 2022 
YILININ SON ÇEYREĞİ 

26 Kasım 2019 tarihinde 
Sancaktepe Abdurrahmanga-
zi Mahallesin de Sancaktepe 
Belediyesinin arkasında bulu-
nan Metro şantiyesinde Çek-
meköy-Sancaktepe-Sultanbeyli 
Metro Hattı’nın TBM kazı maki-
nesinin indirilmesi programına 
İBB Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu, “2022’nin son çeyreğinde 
bitirilmesi planlanan bu hattın 
çok daha erken bitmesi konu-
sunda da özveri ile çalışacağız. 
Ama önce sağlık. Hiç kimsenin 
ayağına taş değmesin, kazasız 
belasız sıkıntısız bir inşaat süre-
ci olsun” dedi. Kaynak: DHA

DOĞUŞ İNŞAAT, 
2023 YILI BAŞINDA

15 Ocak 2021 Cuma günü San-
caktepe Metro İstasyonu Şanti-
yesinde tören yapıldı. İstanbul 

Büyükşehir Belediyesi, Raylı 
Sistem Daire Başkanlığı, Ana-
dolu Yakası Raylı Sistem Mü-
dürlüğü tarafından ihale edilen 
“Çekmeköy-Sancaktepe-Sultan-
beyli Metrosu ile Sarıgazi Taş-
delen-Yenidoğan Metro Hattı’nın 
yapımı, Doğuş İnşaat-Özaltın 
İnşaat-Yapı Merkezi İş Ortaklı-
ğı’nca yapılıyor. Yapılan tören 
ile protokol üyeleri, sahneye 
yerleştirilen butonlara basarak, 
Çekmeköy- Sancaktepe-Sultan-
beyli Metro Hattı’nın ikinci TBM 
kazısını başlattı. Çekmeköy’den 
Sancaktepe Şehir Hastanesine 
kadar olan, 3,9 kilometrelik ve 
3 istasyonluk etabının 2023 
yılı başında hizmete açılması 
hedefleniyor. Kaynak: www.
dogusinsaat.com.tr

ÖZKAN: 2022 
YILININ SONUNDA 

22 Ocak 2021 tarihinde San-
caktepe News TV Youtube 
kanalında canlı yayında Halit 

Soytürk’ün sorularını cevapla-
yan İYİ Parti İBB Gurup Başkan 
Vekili İbrahim Özkan, “Metro 
hattı 2022 yılının sonlarına 
doğru bu hattan yolcu alınacak” 
ifadesini kullanmıştı. Kaynak: 
Sancaktepe News TV

İMAMOĞLU: 2023’ÜN 
İLK YARISINDA AÇMAYI 

PLANLIYORUZ
10 ağustos 2021 tarihinde Çek-
meköy-Sancaktepe-Sultanbeyli 
Metro Hattı’nın Sarıgazi istasyo-
nunda tünel açma makinesinin 
(Tunel Boring Machine-TBM) 
Töreninde İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, “Üç istasyondan 
oluşan birinci aşama, Çekme-
köy-Şehir Hastanesi kısmı ola-
rak devreye girecek. Biz bunu 
2023’ün ilk yarısında açmayı 
planlıyoruz” dedi. Kaynak: AA

İMAMOĞLU: 2023’ÜN 
AĞUSTOS VE 
EYLÜL GİBİ

19 Ekim 2022 tarihinde Sancak-
tepe Meclis İstasyonu’ndaki ilk 
rayları şantiye çalışanları ile bir-
likte kaynatan İBB Başkanı Ek-
rem İmamoğlu, “Şu an gelinen 
seviye muhteşem. Çünkü orta-
da 2,5 yılı biraz aşan bir emek 
süreci var. Bu emek sürecinde 
yüzde 65’lik seviyeye geldiğimiz 
ilk bölüm var. Bu ilk bölümle ilgili 
hedefimiz, 2023’ün Ağustos ve 
Eylül gibi Sancaktepe bölgesini 
inşallah Çekmeköy’e bağlamak 
istiyoruz. Tabii hemen 2024’te 

de son çeyreğine belki kalma-
dan, Sultanbeyli’yi de bu hatta 
bağlayacak şekilde yolumuza 
devam etmek istiyoruz” dedi. 
Kaynak: DHA

İMAMOĞLU: 2024 MART 
AYINDA 

19 Nisan 2023 tarihinde Çekme-
köy-Sultanbeyli Metro hattının 
Meclis Mahallesi ve Sarıgazi du-
rağında incelemelerde bulunan 
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, 
“Bu Metro şantiyemize Meclis 
durağından girdik Sarıgazi’den 
çıktık. Metro hattımızı 2024’ün 
Mart ayında Samandıra’ya 
kadar da götüreceğiz. Yani hem 
Sancaktepe merkeze hem de 
Samandıra’ya kadar gidecek. 
2024’ün yılsonunda da Sultan-
beyli’ye kadar erişme hedefimiz 
var, yolumuz açık olsun” dedi. 
Kaynak: ANKA

İMAMOĞLU, AÇILIŞ PLAN-
LADIĞI TARİHTE TEST 

SÜRÜŞÜNÜ 
BAŞLATTI 

04 Mayıs Perşembe günü Çek-
meköy-Sancaktepe-Sultanbeyli 
Metro Hattı’nın test sürüşüne 
katılan İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, “2024’ün ocak-şubat 
aylarında halkımızla buluştura-
cağımız bir işten bahsediyoruz. 
Bu, iş yapma biçimidir. Bizim 
anlattığımız tam da budur” ifa-
delerini kullandı. 
HABER HALİT SOYTÜRK

Sarıgazi Eski Belde 
Belediye Başkanlığı, 
Sancaktepe Bele-
diye Başkan Yar-
dımcılığı ve Başkan 
Danışmanlığı yapan 
Kemal Ayyıldız, 22 
Nisan Cumartesi 
günü geçirdiği kalp 
krizi sonucu hayatını 
kaybetti.

Sancaktepe Metrosu gündeme geldiği günden 
bugüne Sancaktepe’lilerin dört gözle bek-
lediği Metro ne zaman açılacak? M5 
Üsküdar – Çekmeköy - Sancak-
tepe- Sultanbeyli hattının 
Çekmeköy - Sancaktepe 
Hattında Şehir Hastanesi 
bölümü 2022 sonunda aç-
mayı planlayan İBB yöneti-
mi 3. kez verilen açılış tarihi-
ni 2024 Mart ayına erteledi.

İBB Başkanı İmamoğ-
lu, 3 ilçeden geçecek, 8 
istasyonlu, 10,9 kilome-
trelik Çekmeköy-San-
c a k t e p e - S u l t a n b e y l i 
Metrosu’nun test sürüşü 
sırasında açıklamalarda 
bulundu. 2017’de ihale edip, 
2018’de durdurulan hattı, 
yüzde 4 ilerlemeyle teslim 
alıp, yüzde 76 oranında il-
erleme sağladıkları bilg-
isini paylaşan İmamoğlu, 
iktidar kanadının birçok 
proje için “Biz başlattık” 
söyleminin sık sık dillen-
dirdiğine dikkat çekti.

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, 3 
ilçeden geçecek, 8 istasyonlu, 10,9 kilometrelik Çekmeköy-San-
caktepe-Sultanbeyli Metrosu’nun test sürüşüne katıldı. İmamoğlu, 
test sürüşü sırasında, İBB Genel Sekreter Yardımcısı ve Pelin 
Alpkökin ve İBB Raylı Sistem Daire Başkanı Ceyhun Avşar tarafın-
dan bilgilendirildi. İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Sancaktepe 
Metrosu ile ilgili yaptığı açıklamada, “Bu, gerçek bir test sürüşü ve 
gerçekten 2024’ün Ocak ya da Şubat ayın da halkımızla bu-
luşturacağımız bir işten bahsediyoruz. Bu iş yapma biçimidir. Bizim 
anlattığımız tam da budur” ifadelerini kullandı.

ÇEKMEKÖY-SANCAKTEPE-SULTANBEYLİ 
METROSU’NUN TEST SÜRÜŞÜ BAŞLADI
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MARKALAR İNDİRİM ÇADIRI SANCAKTEPEDE 

Markalar İndirim Çadırın da 
giyimden ayakkabıya birçok 
tekstil ürününün yanında 
yöresel lezzetler ile Mayıs 
ayının sonuna kadar San-
caktepe halkının hizmetinde. 
14 Mayıs Anneler günü ne 
özel %30, %40, %50 ve %60 
varan outlet fiyatına satılan 
ayakkabı, gömlek, pantolon, 
mont, kaban ve çanta gibi 
birçok ürün ile vatandaşın 

hizmetinde. 
2 bin metre kare alana kuru-
lan indirim çadırında, yöresel 
lezzetlerin yanı sıra alışveriş 
sonrası çayınızı ve kahvenizi 
içebileceğiniz nostaljik köşe-
ler de yer alıyor. Sancaktepe 
ilçesinden birçok esnafı bir 
araya getiren indirim çadırı 
hem kaliteyi ucuza almak 
hem de keyifli vakit geçirmek 
isteyen vatandaşları bekliyor.

Markalar İndirim Çadırı Sancaktepede. Yöresel Lezzetler Fuarı ve Fırsat Çadırı Sancakte-
pe Sarıgazi’de. 14 Mayıs Anneler gününe özel Markalar İndirim Çadırın da %30, %40, %50 ve 
%60 varan indirimler sizleri bekliyor. Markalar İndirim Çadırı Mayıs ayını sonuna kadar açık.

ABDULLAH BAYRAM: İYİ BİR 
GELECEK VE TEMİZ ENERJİ 

Üniversite yıllarından buyana 
İnşaat sektöründeki tecrübesini 
2004 yılında kurduğu Denge 
Yapı ile Sancaktepe başta 
olmak üzere birçok noktada 
yaptığı projeler ile yüzlerce 
insanın hayatına değer kattı. 
2015 yılında kurduğu Hilvan 
GES güneş enerjisi ile iyi 
bir gelecek, temiz enerji için 
çalışmalarını sürdüren1956 
yılı Trabzon doğumlu Denge 
Yapı Yönetim Kurulu Başkanı 
Abdullah Bayram ile İnşaat 
sektörünü, Samandıra Beledi-
ye Başkanlık dönemini ve 14 
Mayıs 2023 Cumhurbaşkanlığı 
seçimlerini konuştuk. 

2004 yılında kurulan Denge Yapı 
firması olarak birçok projesini 
tamamlayan, Üniversite yıllarından 
sonra yaklaşık 45 yılık inşaat sek-
törünün içinde yaşadığı tecrübeleri 
aktaran Denge Yapı Yönetim Kurulu 
Başkanı Abdullah Bayram şöyle 
devam etti;

Denge Yapı Yönetim Kurulu 
Başkanı Abdullah Bayram, 
“belediye başkanlığıma kadar 
birçok firmada çalıştım. 1994-
2004 yılları arasında Saman-
dıra Belediye Başkanı olmam 
nedeni ile on yıl ara verdim. 
Belediye başkanlık dönemi 
bitince 2004 yılında Denge 
Yapı isminde firma kurdum. 
Firmamız faaliyetine devam 
ediyor. Denge Yapı olarak 
Denge Towers, Mahal Sancak-
tepe, Mahal Sancaktepe Ada, 
Mimoza Evleri, Sümbül Evleri, 
Begonya Evlerini tamamlayıp 
teslim ettik.  Yakın zamanda 
Sancaktepe deki projemizi 
tamamlama çalışmalarımız 
devam ediyor. Projelerimizin 
hepsi kendine göre farklı ve 
özel projeler. Denge Towers 
konumu ve projesi nedeniyle 
daha özel bir projedir. Denge 
Yapı olarak kaliteyi artırarak, 
faklı projelerimize devam 
ediyoruz.

Enerji sektöründe ülkemize hizmet 
ediyorsunuz? projeden bahseder 
misiniz?
İnşaat sektörünün durgun 
olduğu dönemlerde faklı işler 
için arayışımız sürerken o 
dönemde enerji sektörüne 
yöneldik. İlk olarak Kırgızistan 
da HES’lerden dolayı yetkili-
ler görüşmeler yaptık. İmalatı 
Türkiye’de yapıp Kırgızistan’da 
kurulup yapmak için burada 
firmalar ile görüşmelerimiz sü-
rerken ülkemizde Güneş enerji 
santralleri (GES) ile tanıştık. 
Araştırtmalarımız sonucu bizde 
2015 yılında tanıştık. GES’den 
2016 yılında çağrı mektupları-
mızı alarak şirketimizi kurduk 
ve 2017 yılında devreye girdi. 
Urfa Diyarbakır yolu üzerine 
toplam 32 GB sistem kurduk. 

İSTİKRARLI BİR 
ŞEKİLDE SEBAT ETSİNLER

Gençlere tavsiyeniz nedir? 
Gençler iş, sosyal, siyaset 
hayatında her hangi iş veya 
kulvar da ilerlemek istesinler 

samimi olsunlar. Yaptıkları 
işte istikrarlı bir şekilde sebat 
etsinler. Kurdukları iş ile ilgili 
öncelikle bilgileri olsun ve ne 
yaparlarsa yasınlar sabır ve 
sebat ettikleri sürece göre-
cekler ki kısa sürede başarılı 
olurlar. 

1994 İLE BUGÜNKÜNÜN 
ARASINDA DÜNYA 
KADAR FARK VAR 

1994–2004 yılları arasında Samandı-
ra Belediye Başkanlığı yaptınız, dünü 
bugünü Samandıra ve Sancaktepe’yi 
özetler misiniz? 
Samandıra da 1994 ile bugün-
künün arasında dünya kadar 
fark var. O günkü ekonomik 
durumun kötü olması nedeni 
ile belediyelerin durumu da 
iyi değildi. Alt yapı, Su, Asfalt, 
Okul, Telefon, Elektrik olmayan 
ve kaçak yapılaşmanın çok 
olduğu bir belde idi. O dönem-
de Samandıra İBB ye bağlı 
değildi. İlk işe Altyapı, yol, su, 
elektrik ve okul yapımını hız-
landırarak Samandıra’nın ge-
lişmesini sağladık. 2004 yılına 
gelene kadar alt yapı, kaldırım 
yapılmadık hemen hemen 
sokak bırakmadık. Milli Eğitim 
Müdürlüğü ile birlikte birçok 
İlk, Orta ve Lise açtık. 2004 ile 
2009 yılına kadar Samandıra 
beldesi olarak devam eden 
bölge üç belde birleşerek San-
caktepe İsmini aldı. 1994’ten 
bugün 2023 yılındayız. Böl-
gemizin 30 sene öncesinden 
bugüne bakarsan büyük fark 
olduğunu görmekteyiz. Vatan-
daşlar işe gitmek için saatlerce 
araç beklerdi. Belediye olarak 
kendi imkanlarımız ile otobüs 
koyardık ve otobüs firmalarının 
şikayetleri UKOME’ye takılır-
dı. Sancaktepe iki otobanın 
ortasında kalan bir ilçe. Ulaşım 
noktasında büyük avantaları 
olan ilçemizin kısa zamanda 
Metrosunun bitmesi ile birlikte 
daha güzel olacak.

TÜRKİYE İLE BERABER 
AYAĞA KALKAR

14 Mart 2023 Pazar günü ülkemiz 
Cumhurbaşkanlık seçimi için sandığa 
gidiyor. Bu seçimin ülkemiz ve San-
caktepe için önemi sizce nedir?

Türkiye artık kendi başına bir 
Türkiye değil. Afrika’da Türki-
ye’ye bakan çok devletler var. 
Avrupa’da Osmanlı dönemi-
ni bilen Makedonya, Bosna 
Hersek Arnavutluk ve birçok 
ülke hepsi Türkiye’ye bakarlar.  
Türkiye Cumhuriyetleri, Doğu 
Türkistan’a varıncaya kadar 
hepsi Türkiye ne kadar can-
lanır ne kar ayağa kalkarsa o 
mazlum ülkelerde Türkiye ile 
beraber ayağa kalkar. Afrika’da 
2004 öncesi Türkiye’yi bilen 
ülke azdı. Bugün ülkemizi 
bilmeyen Afrika ülkesi yok. 
2004 sonrası AK Parti iktidarı 
ile beraber Afrika da Türkiye’ye 
karşı hayranlık oluştu. Türki-
ye’deki seçim batıyı da ilgilen-
diriyor. Batı Türkiye’de kukla 
bir hükümet kurmak istiyor. 
Afrika ise dimdik ayaları üze-
rine duran bir Türkiye istiyor. 
Seçimimde kargaşa çıkarmak 
isteyenler var. Seçimi kavgaya 
dönüştürmek isteyen kesimler 
var. Başarılı olamayacaklar. 
Ümit ediyorum ki ilk turda Sa-
yın Cumhurbaşkanımız tekrar 
Cumhurbaşkanı olarak bu 
seçim bitecek.  Tüm halkımız 
ile beraber Türkiye daha güzel 
günlere ve büyümeye devam 
edecek. Bu vesile ile Seçim 
sonucu şimdiden hayırlı olsun” 
ifadelerini kullandı.   

Sancaktepe başta olmak üzere birçok noktada yaptığı projeler ile yüzlerce insa-
nın hayatına değer katan Denge Yapı Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Bayram, 
Üniversite yıllarından bu yana yaklaşık 45 yıldır inşaat sektöründeki tecrübesini 
Denge Yapı da birleştirdi. Projelerinde sosyal tesisler ve çocuklar için güvenli oyun 
alanlarına önem verdi. Günümüzde en çok tercih edilen enerji kaynağı olan güneş 
enerjisi ile Denge Yapı, iyi bir gelecek için temiz enerji politikası devam ediyor. 

VERDİĞİ TALİMATI
 YAKINDAN TAKİP EDİYOR

Sayın Cumhurbaşkanımız ile aynı 
dönemde Belediye Başkanlık görevi 
yaptınız bizimle bir anınızı paylaşır 
mısınız? 
Asfalt sadece Sultanbeyli, Sarı-
gazi, Ümraniye ve Kartala giden 
yollar da vardı. Beldemizde 
hiçbir asfalt yolumuz yoktu. Ana-
dolu Otobanının yan yollarının 
bir taraflarına kaldırım yapılmış-
tı. Yağmurdan dolayı kaldırımı 
komple çamur kaplamıştı. Sayın 
başkanımız ile o dönemde beş 
tane belde belediyesi idik. Biz 
başkanımızı çağırıp bölgemiz 
ile ilgili görüşlerimizi dertlerimizi 
konuşuyorduk. O dönemde yan 
yollar karayollarına aitti. Saman-
dıra da toplantıdan çıktıktan 
sonra Sultanbeyli’ne yan yoldan 
gidiyoruz. Reis bana Abdullah 
bunlar ne diye sordu. Yollar 
karayollarına ait olduğunu ve 
temizlik aracımın olmadığını 
söyleyince bana millet kara-
yollarını bilmez. Millet her şeyi 
belediyeden bilir. İBB temizlik 
işlerine talimatı vermesi ile 
kaldırımlar temizlendi. Temizlik 
aracı haftada üç gün beldemiz-
de görevlendirildi. Temizlik aracı 
bir hafta geldi ve daha gelmedi. 
Aradan bir hafta daha geçinde 
gece yatmaya hazırlanıyorum 
saat biri geçmişti aradı beni 
acınca Abdullah makine geliyor 
mu dedi. Bende başkanım bir 
hafta geldi bir haftadır gelmi-
yor dedim. Oda nasıl olur dur 
biraz sonra ağrıyacağım seni 
dedi ve telefonu kapattı. Biraz 
sonra tekrar aradı ve tekrar 
sıkıntı olursa bana haber ver. O 
günden sonra benim görevim 
süresince ve daha sonrası araç 
gelmeye devam etti. Bizde be-
lediye olarak temizlik araçları al-
dık.  Sayın Cumhurbaşkanımız 
verdiği talimatı yakınan takip 
ediyor ve böyle birçok olayı da 
yakından takip etti ve etmeye 
de devam ediyor. Bu benim için 
çok önemli bir hatıradır.
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SAĞLIK BİLİMLERİ ÜNİVERSİTESİNDE 
BİNİŞ GİYME HEYECANI YAŞADI

Sancaktepe Şehit Prof. Dr. 
İlhan Varank Eğitim ve Araştır-
ma hastanesinde düzenlenen 
törenle Sağlık Bilimleri Üni-
versitesi 2022-2023 akademik 
yükselme öğretim üyeleri 
biniş giyme töreni ile 13 Prof. 
13 Doç. Dr. 4 Dr. Cübbelerini 
giyerek ve sertifikalarını aldı. 
Törene Sağlık Bilimleri Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. Cevdet 
Erdöl, İstanbul İl Sağlık Müdü-
rü Prof. Dr. Kemal Memişoğlu, 
Kamu Hastane Hizmetleri 
2. Başkanı Prof. Dr. Kamil 
Özdil,  Hamidiye Tıp Fakülte-
si Dekanı Prof. Dr. Erdoğan 
Çetinkaya, Sağlık Bilimleri 
Üniversitesi Rektör Yardımcı-
ları Prof. Dr. Yunus Karakoç, 
Prof. Dr. Murat Elevli, Başak-
şehir Çam ve Sakura Şehir 
Hastanesi Başhekimi Prof. 
Dr. Nurettin Yiyit, Sancaktepe 
Şehit Prof. Dr. İlhan Varank 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi 
Başhekimi Doç. Dr. Alpaslan 
Tanoğlu ve 2022-2023 akade-
mik yükselmeyi hak kazanan 
30 öğretim üyesi katıldı.

DOÇ. DR. ALPASLAN TA-
NOĞLU: GENÇ BİR HASTA-

NEYİZ 
Sağlık Bilimleri Üniversitesi 
2022-2023 akademik yük-
selme öğretim üyeleri biniş 
giyme töreninde sunumlarını 
gerçekleştiren ve ev sahipliği 
yapan Sancaktepe Şehit Prof. 
Dr. İlhan Varank Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi Başheki-
mi Doç. Dr. Alpaslan Tanoğlu, 
“Sancaktepe Şehit Prof. Dr. 
İlhan Varank Eğitim ve Araştır-
ma Hastanesi olarak kurulduk. 

Hastanemize bağlı toplamda 
1,623 yatak, üç farklı yerleşke-
den oluşan Anadolu yakasının 
en büyük sağlık merkeziyiz. 
Sürekli hekim sayımızın 
değişmesinin yanında şuan 
itibari ile 791 hekim ile sağlık 
hizmeti veriyoruz. Hastane 
olarak toplam 3,812 personeli-
miz ile hizmet veriyoruz. Kartal 
ve Ümraniye hastanelerinden 
sonra Anadolu yakasının en 
çok Acil Servis hizmeti veren 
hastanesiyiz. Anadolu yaka-
sında özel hastaneler dışında 
ilk defa hastanemizin özelinde 
Çocuk oyun ve terapi ünitesi 
kurduk. Çocuk psikolog ve 
çocuk Psikiyatrist gözetimin-
de kurduğumuz bir alan. Her 
alanda bölgemize daha güzel 
hizmet vermek için tüm ekibi-
miz ile gece gündüz çalışıyo-
ruz. Bu vesileyle yeni unvan-
larını ve sertifikalarını alacak 
olan hocalarımıza akademik 
hayatlarına başarılar dilerim” 
dedi.  

Sancaktepe Şehit Prof. Dr. 
İlhan Varank Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi Başhekimi 
Doç Dr. Alpaslan Tanoğlu, 
düzenlenen törende yapılan 
protokol konuşmalarının ardın-
dan Sağlık Bilimleri Üniversi-
tesi Rektörü Prof. Dr. Cevdet 
Erdöl’e günün anısına plaket 
taktim ederken Sağlık Bilimleri 
Üniversitesi 2022-2023 akade-
mik yükselme öğretim üyeleri 
biniş giyme töreninde ile 13 
Prof. 13 Dr. 4 Dr. Cübbelerini 
ve sertifikasını aldıktan sonra 
çekilen hatıra fotoğrafları ile 
sona erdi.

Sağlık Bilimleri Üniversitesi 2022-2023 akademik yüksel-
me töreni düzenledi. Sancaktepe Şehit Prof. Dr. İlhan Varank 
Eğitim ve Araştırma yerleşkesinde düzenlenen tören ile 
Sağlık Bilimleri Üniversitesi 2022-2023 akademik yüksel-
me töreninde 30 öğretim üyesi biniş giyerek sertifika aldı.

Samandıra Saat kulesi mey-
danındaki yeni şubesinde 
yılların getirdiği tecrübe ile 
hizmet vermeye başlayan 
TBS Bilişim, yeni şubeye 
özel olarak extra kampany-
alar uygulayacağını duyur-
du. Öte yandanTBS Bilişim 
Samandıra Abdurarhman-
gazi Mahallesi Osmangazi 
Caddesi Konak Sokak D3 
deki adresinde yeni nesil 
mekânda üstün teknoloji 
aletlerle adeta Sancak-
tepe’nin Teknoloji üssü 
nitelendiriliyor. Sarıgazi Sa-
mandıra’daki yeni mağazaya 
gelen müşteriler ile birebir 
ilgilenmektedir. Müşterilerin 
isteklerini can kulağıyla din-
leyip ihtiyaçlarını karşılayan 
en uygun hizmet vriliyor. 
Mağazalaşma konusunda 

hedefleri olan firma 2028 
yılına kadar büyük illerde 
mağaza açmayı hedefleme-
ktedir.

Yıllardır Sancaktepe halkına 
verdiği hizmetlerle Sancak-
tepeliler’in gönlünde yer 
edinen TBS Bilişim Yönetim 
Kurulu Başkanı Ferhat Göz, 
“Sancaktepede Bilğisayar 
teknik servisi oşarak yıllardır 
hizmet vermenin gururunu 
yaşıyoruz. Samandıra Saat 
Kulesi meydanında yeni 
açtığımız iş yerimizde her 
türlü, Notebook, Bilgisayar 
ve telefon teknik servisinin 
yanında, Notebook, Bilg-
isayar, telefon ve Telefon 
aksesuarlarının satışı ile tüm 
Sancaktepeliler’in hizmetind-
eyiz” ifadelerini kullandı.

vatandaşlara hizmet vermeye başladı. Notebook, Bilgisayar, 
Telefon ve aksesuarlarının satışının yanında Notebook, Bilgi-
sayar, telefon, teknik servisini daha verimli bir şekilde müşter-
ilerine sunmayı hedefleyen TBD Bilişim vatandaşların diji-
tal ve teknik sorunlarını kalıcı bir şekilde çözmeyi hedefliyor.

TBS BİLİŞİM YENİ YERİNDE 
SANCAKTEPE’NİN HİZMETİNDE 

ABD’de 31 yıldır FIRST 
Vakfı tarafından, Türkiye’de 
ise 2018 yılından beri Fikret 
Yüksel Vakfı tarafından 
düzenlenen FRC, 24 Mart’ta 
İstanbul’da başladı. FRC, 
öğrencilerin bir yıl boyu-
nca bir robot tasarlama, 
inşa etme ve programlama 
sürecinde yer alarak her 
sene farklı bir tema etrafında 
düzenlenen yarışmada diğer 
takımlarla birlikte kendile-
rini geliştirmelerine olanak 
sağlıyor. Türkiye içinden 
120, yurt dışından 30 olmak 
üzere 150’nin üzerinde 
takımın katıldığı yarışmada 
“Hunter Robotics” adıyla 
yarışan Şehit Yüzbaşı Yusuf 
Kenan Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi öğrencileri ilk 

yılında birincilik kazandı.
Şehit Yüzbaşı Yusuf Kenan 
Mesleki ve Teknik Anado-
lu Lisesi öğrencileri, aynı 
zamanda, mühendislikteki 
yaratıcılığa ve makine-ekip 
görünümünün estetik ente-
grasyonuna sahip en iyi ek-
ibe verilen Imagery Award’ı 
da kazandı. Takım mentorü 
Ali Secaattin Kan, Sancak-
tepe ‘deki tek FRC Robot 
Takımı olduklarını söyley-
erek, öğrencilerin STEM 
becerilerini geliştirmeleri, se-
zonun başından yarışmanın 
yapıldığı güne kadar öğren-
cilere karşılaştıkları problem-
lerle nasıl baş edebilecekleri, 
nasıl çözümler üretebilece-
kleri konusunda önemli ka-
zanımlar elde ettiğini belirtti.

Şehit Yüzbaşı Yusuf Kenan Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi öğrencileri, lise düzeyinde dünyanın en büyük ro-
bot yarışması olan Uluslararası FIRST Robotics Compe-
tition (FRC)’da Türkiye Birincisi oldu.  İstanbul’da düzen-
lenen üç ayrı turnuvanın sonunda kazanan takımlar 
Amerika Birleşik Devletleri’nde (ABD) Dünya Şampiyon-
luğu’na katılarak Türkiye’yi temsil etme hakkını kazandı. 

Sağlık Bilimleri Üniversi-
tesi 2022-2023 akademik 
yükselme töreni düzenle-
di. Sancaktepe Şehit Prof. 
Dr. İlhan Varank 
Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi Kalp ve 
Damar Cerrahisi 
Kliniği İdari Sorum-
lusu ve Sancaktepe 
News ve Cadde 
News Gazetemizin 
Yazarı Prof. Dr. 
Murat Uğur, Sağlık 
Bilimleri Üniversi-

tesi 2022-2023 akademik 
yükselme töreninde Biniş/
Cübbe giyerek sertifikasını 
aldı. 

SANCAKTEPE YUSUF KENAN MTAL; FIRST 
ROBOTİCS COMPETİTON YARIŞMA BİRİNCİLİĞİ

MURAT UĞUR, PROFESÖRLÜK BELGESİNİ 
PROF. DR. CEVDET ERDÖL’ÜN ELİNDEN ALDI



MEHMET DEMİRMEHMET DEMİR
TEMIZ TOPLUM DERNEĞI TEMIZ TOPLUM DERNEĞI 
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SELAMÜNALEYKÜM 

 Yabancısı olmadığım çalışmalarını 
yakından takip ettiğim, toplumu-
muzun dertleriyle dertlenmeye 
çalışan, görünen sorunlara neme 
lazımcılık yapmadan çözüm bul-
mak için çalışmalar yapan  ve bu 
çalışmaları harekete geçirmek için 
ciddi mesailer harcayan Sn. Halit 
Soytürk  kardeşime  Sancaktepe 
News Ailesine beni davet edip 
Temiz Toplum Derneği AR-GE So-
rumlusu olarak tecrübelerimi pay-
laşma fırsatı verdiği için kendisine 
teşekkür ederek düşüncelerimi 
ifade edeceğim cümlelerime başla-
mak istiyorum .

  Rabbim nasip ederse ilerley-
en dönemlerde derinlemesine 
işleyeceğimiz, toplumuzun üzerine 
musallat olan sorunlarla alakalı 
kurulan Temiz Toplum Derneği-
nin AR-GE‘den sorumlusu olarak 
yaptığımız çalışmaların bilgilerini 
paylaşıp bu sorunlardan nasıl 
çıkmamız gerektiğini, yaşadığımız 
ortak sorunların ki bunlar genel-
likle insan üzerinde etkili sorunlar 
olduğu için hepimizin ortak derdi 
olması özelliğini taşıdığı için el 
birliği ile neler yapmamız gerek-
tiğini işlemeye çalışacağız.

  Öncelikle toplumuzun mayası 
olan çekirdek ailemizi birey bi-
rey ele alıp sorunlarını masaya 
yatıracağız. 

 Günümüzde olanaklarımızın 
geçmişe kıyasla daha fazla olması-
na rağmen huzurumuzun aynı 
oranda olmamasının sebebini 
anlamaya çalışacağız, yoklukta 
mutlu olan babaların; varlıklarıy-
la mutsuz olan çocukları nasıl 
olduğumuzun sebebini beraber 
konuşacağız ki ileri de mutsu-
zluğumuza dahi imrenen torun-
larımızın hikayelerini dinlemek 
zorunda kalmamış olalım.

  Birleşmiş Milletlerin 2021 yılında 
149 Ülke arasında yaptığı araştır-
mada kendini mutsuz hisseden 
Ülkeler arasında 104 sırada 
olduğumuzu okuduğumda ( eğer 
bu araştırma doğru yapıldı ise ki 
içerisinde birleşmiş milletler dahil 
olmak üzere dünya sağlık örgütü 
vb. Siyonizm’in yönetimde olan 
yapıların bizim adımızı kullandığı 
her cümleye imtina ile yaklaşırım 
)  bunu bir Müslüman olarak 
üzüntüyle karşıladığımı çünkü 
bir Müslümanın Dünya hayatında 
üzülmesinin, yaşadığı olaylardan 
dolayı mutsuz hissetmesinin; 
dünyanın imtihan salonu olduğu 
penceresinden bakıldığı zaman 
yanlış olduğunu beraber anlamaya 
çalışacağız. 

  Sancaktepe News ailesine tekrar 
hoş bulduk derken, önümüzdeki 
hafta toplumuzu yakından ilgilen-
diren seçimler olacağı için rabbim 
hakkımızda hayırlı olanı nasip 
etsin. Toplumu oluşturan bireyler 
açısından 5 yıl arayla yapmış old-
uğu bu kararların çok önemli old-
uğu için oy verilen kişilerin seçim 
zamanı meydanlarda söyledikleri 
sözlerden ziyade yetki aldıkların-
da neler yapacaklarını göz önüne 
alıp tercihleri ona göre yapmaya 
dikkat etmeli diyerek bu haftayı 
böylece sonlandırmış olayım…

 Selamünaleyküm Sağlıcakla kalın.

MİLLET İTTİFAKI TAM KADRO İSTANBUL MİTİNGİNE KATILDI 

KARİYER YOLUNDA BÜYÜK DESTEK

Millet İttifakı’nın büyük 
İstanbul mitinginde Cum-
hurbaşkanı adayı Kemal 
Kılıçdaroğlu ile Millet İtti-
fakı liderleri ve İstanbul ile 
Ankara büyükşehir belediye 
başkanlarının katılımı ile ger-
çekleşen İstanbul Maltepe 
mitingine 6 Mayıs Cumartesi 
günü gerçekleşti.

Millet İttifakı liderleri; Cum-

hurbaşkanı adayı Kemal 
Kılıçdaroğlu, İYİ Parti lideri 
Meral Akşener, DEVA Partisi 
lideri Ali Babacan, Gelecek 
Partisi lideri Ahmet Davutoğ-
lu, Saadet Partisi lideri Temel 
Karamollaoğlu, Demokrat 
Parti lideri Gültekin Uysal, 
İstanbul Büyükşehir Belediye 
başkanı Ekrem İmamoğlu ve 
Ankara Büyükşehir Belediye 

Başkanı Mansur Yavaş katıl-
dı. Maltepe Orhangazi Şehir 
Parkı’nda saat 17.30’da baş-
layan miting için giriş nok-
talarında güvenlik önlemleri 
alındı. Mitinge gelenler, po-
lisin güvenlik noktalarındaki 
kontrollerin ardından içeri-
ye girdi. Liderlerin yaptığı 
konuşmaların ardında miting 
sona erdi. 

Genç Gelecek Kariyer Günleri 
stant alanında Marmara Üni-
versitesi, İstanbul Medeniyet 
Üniversitesi, Sağlık Bilimleri 
Üniversitesi, Türk Alman Üni-
versitesi, İstanbul Arel Üniver-
sitesi, Yakın Doğu Üniversitesi, 
İstanbul Topkapı Üniversitesi, 
İstanbul Aydın Üniversitesi, 
İstanbul Gedik Üniversitesi, 
Doğuş Üniversitesi, 29 Mayıs 
Üniversitesi, Haliç Üniversite-
si, İstanbul Atlas Üniversitesi, 
İstanbul Sabahattin Zaim Üni-
versitesi, Maltepe Üniversitesi, 
Üsküdar Üniversitesi, İstanbul 
Rumeli Üniversitesi, Beykoz 

Üniversitesi, Biruni Üniversite-
si, Demiroğlu Bilim Üniversite-
si, İstanbul Nişantaşı Üniver-
sitesi, Piri Reis Üniversitesi, 
Işık Üniversitesi, Fenerbahçe 
Üniversitesi, İstanbul Bilgi 
Üniversitesi, İstanbul Gelişim 
Üniversitesi, İstanbul Beykent 
Üniversitesi olmak üzere top-
lam 27 üniversite stant açarak 
gençlere üniversite tanıtımı 
yaptı. Kariyer Günlerinde ka-
tılımcı üniversitelerden gelen 
akademisyenler gençlerin 
kariyerlerine yön vermede ışık 
tutacak seminer programları 
düzenledi. 

14 Mayıs’ta gerçekleşe-
cek Cumhurbaşkanı ve 28. 
Dönem Milletvekili Seçimleri 
için geri sayım sürüyor. Genel 
seçimlere kısa bir süre kala 
Cumhurbaşkanı adayları 
mitinglerine devam ediyor. 
Bu kapsamda Millet İttifakı 
6 Mayıs Cumartesi günü 
tam kadro olarak İstanbul 
Maltepe Etkinlik Alanı’nda 
miting düzenledi. Millet İttifakı 
Cumhurbaşkanı adayı Kemal 
Kılıçdaroğlu ve Millet İttifakı 
liderleri İstanbul da mitinge 
katılanlara hitap etti. 

Sancaktepe Belediyesi, lise son sınıf öğrencilerinin gelecek plan-
ları ve meslek tercihlerini daha sağlıklı yapabilmelerine destek 
olmak amacıyla Genç Gelecek Kariyer Günleri’ni başlattı. Bu 
yıl ikincisi 27-29 Nisan tarihleri arasında Recep Tayyip Erdoğan 
Kongre Merkezi’nde gerçekleşen Genç Gelecek Kariyer Günle-
ri’ne devlet ve özel olmak üzere 27 Üniversite katılım sağladı.

DÖĞÜCÜ: SANCAKTEPEMİZ 
HER ŞEYİN EN GÜZELİNE LAYIK!

26 Nisan Çarşamba günü 
Sancaktepe Belediye 
Başkanlığı binası önünde 
gerçekleşen açılış törenin-
de başta 300 Araçlık Zemin 
Altı Katlı Otopark, Hanımeli 
Kafe, Kreş, Kütüphane, 
Stüdyo Z, Sancaktepe 
Belediyesi Konuk evi başta 
olmak üzere 30 yeni eser 
Sancaktepe halkının hizme-
tine alındı. Törene Çevre, 
Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanı ve İstanbul 
1. Bölge Milletvekili Adayı 
Murat Kurum, Sancaktepe 
Kaymakamı Ahmet Kara-
kaya, Belediye Başkanı 
Şeyma Döğücü, Millet İtti-
fakı İlçe Başkanları ve çok 
sayıda Sancaktepe’li hazır 
bulundu. 

Bayrağına, devletine, Cum-
hurbaşkanına ve hüküme-
tine sahip çıkan bu güzide 
ilçenin hizmetkarı olmaktan 

daima gurur duyduğunu 
dile getiren Sancaktepe Be-
lediye Başkanı Av. Şeyma 
Döğücü, “Sancaktepemiz 
Türkiye’nin mozaiği, Anado-
lu’nun rengidir. Sancaktepe 
kardeşliğin, komşuluğun, 
mertliğin ilçesidir. Sancak-
tepemizi çok farklı konuma 
taşıyacak 30 projemizi 
sizlerin desteğiyle yaptık. 
Biz birileri gibi hayal sat-
mıyoruz, icraat yapıyoruz. 
İlçemize kazandırdığımız 
eserlerle asla yetinmiyoruz. 
Çünkü Sancaktepemiz her 
şeyin en güzeline layıktır. 
Sayın Bakanımızla birlikte 
240 bin metrekarelik San-
caktepe Millet Bahçemizde 
ilk fidan dikimi, 300 Araçlık 
Otopark yaptık. 2019 yerel 
seçimlerinden önce temel 
kazısına başlanan bu oto-
park, İBB yönetimi değiştir-
dikten sonra, iş bilmez yeni 
yönetimin elinde kendi hali-

ne terk edilmek istenmiştir. 
İBB yönetimi tarafından 
türlü bahaneler üretilerek 
yaklaşık 2 yıl temeli açık 
şekilde bekletilen bu yapı 
Sancaktepe’mizin hizmeti-
ne sunduk.” 

Döğücü, “Yenidoğan Sağ-
lıklı Yaşam Merkezi, Sarı-
gazi Kütüphanesi, rahmetli 
İBB başkanımız Kadir Top-
baş adına açtığımız kütüp-
hanemiz ilçemizin ilim irfan 
yuvası olacak. Hacı Akif 
Demirci, Pir Sultan Abdal 
ve Kaymakam Dursun Ali 
Şahin Parkı çocuklarımızın 
ve ailelerimizin hizmetinde. 
Atık Getirme ve Geri dönü-
şüm Merkezimizi ilçemize 
kazandırdık. Biz, bugüne 
kadar ne dediysek yaptık. 
Hep birlikte çalıştık. Üre-
ten, gelişen Güçlü Türkiye 
yolunda ilçemizde eserler 
ürettik. Sancaktepe’mizin 

desteği ve inancıyla hayal-
leri gerçeğe dönüştürdük. 
Alaaddinoğlu Kuran Kursu, 
Hacı Müslüm Camii, Külli-
yemiz ve 15 Temmuz Şehit-
ler Camii Sancaktepemize 
çok yakıştı. Başkaları konu-

şur biz yaparız. Yenidoğan 
ve Yunus Emre Mahalle 
Muhtarlıklarımız ilçemize 
hayırlı olsun. 5 bin Tapumu-
zu sahiplerine teslim ettik. 
Tapularınız hayırlı uğurlu 
olsun’’ ifadelerini kullandı.

Sancaktepe Beledi-
yesi tarafından ya-
pımı tamamlanan 30 
projenin toplu açılış 
töreni Çevre Şehir-
cilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanı ve AK 
Parti İstanbul 1.Böl-
ge Milletvekili Adayı 
Murat Kurum’un da 
katılımıyla gerçek-
leşti.
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Hırvatistan’da düzenlenen 
Avrupa Güreş Şampiyo-
nası’nda, Türkiye Güreş 
Federasyonu adına, 
başkent Zagreb’de yapılan 
organizasyonda Sancak-
tepe’li Milli güreşçimiz 22 
yaşındaki Adem Burak 
Uzun, grekoromen stil 55 
kiloda finalde karşılaştığı 
son Dünya ve Avrupa 
şampiyonu Azerbaycan-
lı Eldaniz Azizli’yi teknik 
üstünlükle mağlup eder-
ek Ülkemizin ilk Avrupa 
şampiyonu oldu.

Sancaktepe’nin evladı Adem Burak Uzun 
Avrupa Güreş Şampiyonu. Hırvatistan 
da düzenlenen Avrupa Güreş Şampiyo-
nası’nda, grekoromen stil 55 kiloda Adem 
Burak Uzun, Avrupa şampiyonu oldu. 
Şampiyon Uzun, Sancaktepe Belediye 
Başkanı Şeyma Döğücü ve Sancaktepe 
Kaymakamı Ahmet Karakaya’yı ziyaret etti. 

Hırvatistan’da düzenlenen Avrupa Güreş 
Şampiyonası’nda, Türkiye Güreş Fed-
erasyonu adına, başkent Zagreb’de 
yapılan organizasyonda Sancaktepe’li 
Milli güreşçimiz 22 yaşındaki Adem Burak 
Uzun, grekoromen stil 55 kiloda finalde 
karşılaştığı son Dünya ve Avrupa şampi-
yonu Azerbaycanlı Eldaniz Azizli’yi teknik 
üstünlükle mağlup ederek Ülkemizin ilk 
Avrupa şampiyonu oldu.

Zagreb’de düzenlenen grekoromen stil 
Büyükler Avrupa Şampiyonasında 55 
kiloda 1. olup Altın Madalya kazanan 
Sancaktepe’li Milli Güreşçimiz Adem 
Burak Uzun ve Antrenörü Harun Doğan 
ayağının tozuyla Sancaktepe Gençlik 
ve Spor İlçe Müdürü Muhammet Kılıç’ı 
ziyaret ettikten sonra Sancaktepe Belediye 
Başkanı Şeyma Döğücü ve Sancaktepe 

İlçe Kaymakamı Ahmet Karakaya’yı birlikte 
ziyaret etti. Sancaktepe Gençlik ve Spor 
İlçe Müdürü Muhammet Kılıç ve Sancak-
tepe İlçe Kaymakamı Ahmet Karakaya, 
Ülkemize, Milletimize ve Sancaktepe’ye bu 
gururu yaşattığı için teşekkür ederken, spor 
hayatında başarılar diledi.

SANCAKTEPE’NİN EVLADI ADEM BURAK 
UZUN AVRUPA GÜREŞ ŞAMPİYONU 
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Sancaktepede düzenlenen WBC Şampiyonlar Gecesi nefes kesen mücadelelere sahne 
oldu. Sancaktepe Mustafa Öncel Spor Kompleksi’ndeki ringde birbirinden güçlü boksörl-
er kıyasıya mücadele etti. Arda Avcı, WBC Asya Şampiyonluk Kemerinin sahibi olurken 
Sancaktepe Belediye sporcusu Emre Karaçeper Ortadoğu Kemerinin sahibi oldu.

Sporun ve sporcunun her zaman yanında olan Sancak-
tepe Bölge Hastanesi, Sağlık Sponsoru olduğu San-
caktepe’nin evladı Milli Güreşçi Adem Burak Uzun, 
Avrupa Şampiyonu olmasının haklı gururunu yaşıyor. 

Sancaktepede düzenlenen 
organizasyonda, profesyonel 
boksta tarih yazan Seren Ay Çe-
tin, İspanyol Maria Del Carmen 
Romero Molina karşılaştı. Kari-
yerinde 25 galibiyet, 3 mağlubi-
yet yaşayan Endonezyalı boksör 
Defriyanto Palulu ile WBC Asya 
şampiyonluk maçında rakibini ilk 
rauntta yenen Arda Avcı, WBC 
Asya Şampiyonluk Kemerinin 
sahibi olurken, WBC Şampiyon-
lar Gecesi’nin diğer maçlarında 
Emre Karaçeper Ortadoğu 
Kemerinin sahibi oldu.

WBC Dünya Şampiyonluğu 
Uluslararası Boks Müsabaka-
larına Sporun Merkezi Sancak-
tepe’de ev sahipliği yapmanın 
mutluluğunu yaşayan Sancak-
teğpe Belediye Başkanı Av. Şey-
ma Döğücü, “Sporun başkenti 
olan Sancaktepe’de böyle güzel 
müsabakaları ağırlamış olmak-
tan dolayı çok mutluyuz. WBC 
Asya Şampiyonluk Kemerinin 
sahibi olan Arda Avcı ve Sancak-
tepe Belediyesini sporcusu Emre 
Karaçeper Ortadoğu Kemerinin 
sahibi olmasından dolayı tebrik 
ediyorum. Sancaktepe Bele-

diyesi olarak spora ve sporcu 
kardeşlerimize desteğimizi 
artırarak sürdüreceğiz” ifadelerini 
kullandı.

Hırvatistan’da düzenlenen Avrupa 
Güreş Şampiyonası’nda, başkent 
Zagreb’de yapılan organizasyon-
da Sancaktepe’li Milli güreşçimiz 
22 yaşındaki Adem Burak Uzun, 
grekoromen stil 55 kiloda Avrupa 
Şampiyonu oldu. Sosyal sorumlu-
luk projeleri ile her zaman Spor ve 
sporcunun yanında olan Sancakte-
pe Bölge Hastanesi, “Sancaktepe’li 
evladımıza bizlere yaşattığı Şampi-
yonluktan dolayı teşekkür ederim” 
dedi.
 
Avrupa Şampiyonu Milli Güreşçi 
Adem Burak Uzun ve Güreş 
Milli Takım ve İBB Kulübü Güreş 
Antrenörü Harun Doğan’ın ziyaretin-
de Sancaktepe Bölge Hastanesi 
Başhekimi Op. Dr. Mustafa Altun, 
“Hastane olarak sosyal sorumluluk 

kapsamında her zaman spor ve 
sporcunun yanındayız. Gençlerimiz-
in bizlere yaşattıkları şampiyonluklar 
ülkemiz adına bizleri sevindiriyor. 
Sağlık sponsorluğunu yaptığımız 
ilçemizin evladı Adem Burak 
Uzun’un ülkemize ilk defa yaşattığı 
bu gurur verici Şampiyonluktan 
dolayı tebrik ediyor ve başarılarının 
devamını diliyorum” ifadelerini 
kullandı.  

Avrupa Şampiyonu Milli Güreşçimiz 
Adem Burak Uzun ve İBB Kulübü 
Güreş Antrenörü Harun Doğan ile 
birlikte Sancaktepe Bölge Hastanesi 
Başhekimi Op. Dr. Mustafa Altun’u 
ziyaret ederek Sağlık alanında 
bugüne kadar verdikleri desteklerin-
den dolayı Başhekim Op. Dr. Musta-
fa Altun’a teşekkür etti. 

DÖĞÜCÜ: SANCAKTEPE 
SPORUN BAŞKENTİ

OP. DR. MUSTAFA ALTUN: 
GURURLUYUZ!



Çocuk & Genç Odası

Yemek Odası

Yatak Odası

Halı, Tül & Perde Çeşitleri

Ev Tekstil Ürünleri

Her Bütçeye Uygun
Düğün Paketleri

Masa & Sandalye

Yatak & Baza & Başlık

İnönü Mahallesi Ankara Caddesi
No: 47, 34885 Sancaktepe / İSTANBUL

İLETİŞİM: 0552 601 90 58

Yenilenen yüzü, en iyi kalite,
en uygun fiyatlar ile hizmetinizde...


